
F{.lŁnJŁ Gnfil${Y
w Ctómio

26_008 cÓnxo
tet,3CI-23447

PROTOKOŁ NrVII/2011

z obrad sesji Rady Gminy w Górnie odbyĘch w dniu 18 maja 201l roku w
lokalu Urzędu Gminy w Górnie.

Sesję rozpoczęto o godz.13.00 zakończono o godz.17.30.

Lista obecności radnych w zńączeniu do protokołu.

W sesji ponadto udział wzięli:
1 . 

parr-Gizegorz Świercz - Wicemarszałek Woj ewodztwa Swiętokrzyskie go

Z.PanPrzemysław Łysak - Wójt Gminy
3.Pan Paweł Marwicki - Wicewójt Gminy
4.Pan Henryk Opaliński - Skarbnik Gminy
oraz kierownicyreferatóW jednostek organizacyjnych i sołtysi wg zŃączonej listy.

Projekt porządku obrad sesji:

1.Otwarcie sesji i stwierdzenie jej wazności.
Z.Przyjęcie porządku obrad sesji.
3 .Przyj ęcie protokoŁu z poprzedniej sesji.
4.Podjęcie uchwał w następujących sprawach:
Il zmianw buóźecie gmrny na 2011 rok,
2l zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata

2a|I-2020,
3l szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania i rozkładania naratY

nalezności pienięznych Gminy Górno oruz 3eJjednostek organlzacyjnych, mającYclr

charakter cfwilnoprawny oraz wska zaniaorganów do tego uprawnionych,

4/ ustalenia wysoiości nłrotu kosztów podrózy słuzbowych przysługującym radnym

i sołtysom.
5.Informacja wojta z działalności w okresie międzysesyjnym.

6.Interpelacje, wolne wnioski.
7,Odpowiedzi na interpelacje.
8.Zamknięcie obrad sesji.

Przebieg obrad sesji:

Ad.l. Siodmą sesję Rady Gminy otworzył i przewodniczył obradom pan Grzegorz

Skiba przewodniczący Rady Gminy który powitał pu"n Grzegotza Swiercz

wicemarszałkawojewodztwa świętokrzyskiego jak rownież wszystkiclr obecnYch na

sesji, stwierdził, 
"Ó 

* sesji bierze udział 15 radnych - Rada Gminy jest władna do

podejmowania uchwał.



Ad.z. Do projektu porządku obrad zgłoszone następujące wnioski:

l.Parr radny Władysław Kowalczyk zawnioskował o wykreślenie z pktu ą ppłt 
?t]

zmlany ucirwały * ,pru*ie wieioletniej prognozy finansowej,.na lata 20I1-2a20

uzasadnił to tym, ze #porownaniu do poprzedniej wersji juz podjętej uchwĄ jest to

rewolucja * pl*o.an}ch inwestycjaiĘ zmiana całkowitej strategii naszej gminy,

inwestycje kanalizacji wschodniej części plnv nie będą realizowanę, w roku

iirivrrłv^ wykreślono kwotę 2 mln ,ł nu budowę aczyszczalni,w SkorzeszYcach

temat bardzo powaZny i winien być najpierw przedyskutowany na Komisji Rozwoju,

ktorej posiedzenie jest zaplanowun. 
-nu 

piątek, czemu nie zmniejszono kwot na

kanalizację planowane 69O ryś ń nu o."yŚ,cza!nię na rok przysr,Ę wg niego jest za

mało w nvią.zku z tym proŚi o określeni. ."y rozpoczynamy budowę, czy to jest

strategiczny cel jai mbwiono na początku kadencji, kanalizacja jej budowa

planowana jest ni za17, nie wiemy czv będzie jej budowa, dlatego podtrzymuje

*miosek o wykreślenie tego punktu z porządku obrad sesji.

pan skarbnik poinforrno*ui, ". *rrii byó podjęta ta uchwała poniewaz musimy

zacirynąó pozyczkę na sfinansowanie 9 mln deficytu, nauczyciele nie otrzymają

pensj;, *.r.i nye 
"mieniono 

również z e względu na uwagi RIo,
pan wójt popiera stanowisko skarbnika poniewaz zabrakło 1 mln zł na

*ynugrodrenia-dla nauczycieli, bez zgody Rady Gminy zmuszony był wziąć kredyt

rłtej-kwocie, przekroczyi swoje uprawnienia, pewnie będzie dyscyplina finansowa,

ale taki mamy stan finan.o* gmirry, nie było konsultacji z komisja Rozwoju bo

brŃło czasu. Jak mamy robić kanattzację skoro jeszcze nie wiemy kiedy będzie

aczyszczalnia, czeku*y. W jednym czasió bvŁy zlecone projeką, fta oazyszczalnię i

kanalizację i są na ŃÓńczerriu. W tym momencie nic nie wstrzymujemy bo są to

środki wirtualnę.
pan przewodniczący Rady Gminy stwierdził, ,ze 1est 

równięz za budową kanalizacji i

oczyszczalni, .".ku*y 
- 
nu odpowiedz od Regionalnego Dyrektora oclrrony

ś;;a;;"ka, bo dotyciy to rownież Krajen, a środki wykazane w uchwale są tYlko

wirtualne.
pan wicewójt Gminy nadmienił, że taką sytuację finansową gminy z duzym

zadłużernem, przedstawiali na zebraniach wiejskich, stało się, ze brakło środków na

pensje dla nauczycieli, umowy na projeĘ byŁy podpisane w poprzędniej kadencji,

na razię rru o."yr"czainię nie ma nawet lokalizacji i decyzji środowiskowej, mamy

wzrlaczany tennin do uzupełnienia dokumentow, projekty kanalizacji równiez na

ukończenią firmy chcą dódatkowych środkow. Ta uchwała wynika z t.g9, zę

obowią,zują p.o.Ód*y, beficyt budzetowy musimy uzupełnić pożyczkami, by je

uzyskać *,,.i b,yć zmiana tej uchwaĘ natomiast przy opracowywaniu budżetu na rok

prlyszĘ rru p.ńo będądyskusje dotyczące inwestycji na komisjach,

bu, .uóny ńmil tvtacłr.rt zapytił wojta jak dalej chce wspóĘracować z Radą skoro

przy podejmowaniu tak wazrrych oócy"ji zrów nie było konsultacji na posiedzeniu

Komisji Rozwoju powtarza ,ię tu sama sytuacja co m-c wcześniej z Komisją

Oświaty.



Pan Wójt nadmienił, żę nie można porownywać tej sytuacji, pan jako

przewodniczący miał czas na zwołanie komisji, pan Kowalczyk nie miał czasu, musi

być zmiana prognozy finansowej bo muszą być zaciągnięte pożyczki, by je uzyskać
musi być pozytywna opinia z R[O, aby ją otrzymaó musi byó zmieniona wieloletnia
prognoza finansowa gminy. Przyjdzie też czas na rozliczenie nas. W tym momencie

nie wiemy, czy dostaniemy pozwolenie na budowę olzyszczalni, wypłacono juz

62 tyś ń za wykonanie raportu dla firmy z W-wy, który to musi byó uzrrpełniony.

Sprawą priorytetowa jest dla niego budowa ocryszczalni i dalszej kanalizacji gminy,

uń kto w tym momencie moze ponieść konsekwencje za nie wypłacenie pensji, on

zacirynfi kredyt i jest świadomy o odpowiędzialności o dyscyplinie finansowej.,

prosi Radę o akceptację takiej formy porządku obrad sesji.

Pan przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosęk o wykreślenie z
porządku obrad sesji ppktu 2 w pkcie 4.

Rada Gminy w głosowaniu 5 za wnioskiem radnego pana Kowalczyka, 9 głosach

przeciw i 1 wstrzymującym oddaliła wniosek.
Całość porządku obrad sesji Rada przyjęła 13 głosami przy 2 wstrzymujących.

Ad.3. Protokół zpoprzedniej sesji Radni przyjęli jednogłośnię ll1zal.

Następnie głos zabrał pan Grzegorz Swiercz wicemarszńek wojewodztrla, ktory
podziękował za zaproszenie na sesję, cieczy go, że jest polemika dotycząca

inwestycji, wŁadzę gminy zabiegają o pozyskiwanie środkóą bo często
przedstawiciele gminy goszczą w Urzędzie Marszałkowskim i potrafią dobrzę

argumentować swoje potrzeby azęgo przykładem jest dofinansowanie największe
spośrod 12 gmin dotacja na zakup samochodu strazackiego kwota 150.000 zł dla OSP
ń wotl Jachowej. Nadmienlł, że będzie się starał pomóc w inwestycjach drogowych

temat bardzo trudny, infrastrukturze gminnej oraz w rozwoju turystyki na naszym

terenie, chodzi tu o zalew w Cedzynie postara się pomoc w uzgodnieniach z

odpowiednimi instytucjami. Ronvoj twys§ki na terenie gminy to sprawa kluczowa,
to takze zap\ecze rekreacyjne miasta Kielce, Niestety funduszy unijnych mamy juz
mniej, pod koniec kadencji mamy otrzymać nowe środki. Pamięta o drodze w
Leszczynach jak równiez chodnikach i będzie rozmawiał w t5rm temacie z Zarządem

Wojewodzkim Drog.

Pan przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że potrzebna jest wspołpraca naszej

Gminy z urzędami wyższego szczebla i w związku z tym z$asza pofrzebę

oświetlenia punktu widokowęgo w Krajnie ktory powstał przy budowie inwestycji

wojewod"kiej ,,budowa małej pętli świętokrzyskiej" prosi o pomoc w tej sprawie,
pani radna Janina Rubak poprosiła o interwencję w sprawie wykonania zjazdu z
drogi krajowej w Górnie do pol mieszkńcy o to proszą.
pani wiceprzewodni czącaRady Gminy Aneta Dudzik poinformowała, ze jako jedyna

gmina budujemy szkołę, a nie likwidujemy jak to robią inni, na jej dokończenie



brakuje nam 1 m|nzł,dostaliśmy Ęlko 38% dofinansowania, a nie 600ńw rwiryk:uz
tym prosi o pomoc w pozyskaniu tych środkow.
pan -wicemarszałęk 

nadmienił, żę środki z niektorych projektow są zwTacane,

niektóre podmioty rezygnują to będą środki dodatkowe,należy zbadaĆ sPrawę, i czY
jest jeszcze morliwośŁlch przekazania na inne cele, prosi by pan wójt wYstosował

itoro*rr. pismo w wlz sprawach do Urzędu Marszałkowskiego.
pan Wojt podziękowń za udział w sesji stwierdził, ze mamy rozsądnych radnYch,

wszystkie igłosione do pana Marszałka wnioski wynikają z troski o gminę, wie że

*oi.*y liózyć na wsparcie naszej gminy, azęgo przykładem jest dotacja do

samochodu sfi azackie go naj większa zę wszystkich gmin.
pan przewodniczący ńady Gminy Gtzegorz Skiba rowniez podziękowń za udział w

sesji nadmienił, żó duzo nie wymagamy) z naszej strony równiez deklarujemy

wspołpracę.

Ad.3. Protokoł z poprzedniej sesji Rada przyjęła jednogłośnie lI5 zal,

Ad,4. Il Zmiany w buóżecie na 2011 rok przedstawił pan skarbnik Gminy, który

nadmienił, że w związku z uwagami RIO, żę nie spełniamy wskŹnikÓw o cZYm

mówił juz na pierwszej sesji, jak rowniez uwagami do uchwĄ budzetowej zmienia

się w § : pt t z w/w uchwaĘ zapis wysokość przychodów ogranicza się do kwotY

s.łlt ,Ś82'rł, wysokośó rozchodów do krwoty 5.168.754 zł, następnie w zwiryku z

zaciryniętymi juz pożyczkami w § 11 pkt 1 a tejże uchwaĘ jest propozycja zaPisu:

hmitĘedYtów ,uóiry^y"h na sfinansowanię przejściowego deficytu zwiększa się o

kwotę l,i mln do Ńot} 3 mln zł. Zwiększa się dochody budżetu o kwotę 39 zł w

związku z podpisana umową z Wojewoda na schetynowkę była kwota 545.600 a

.r*oiu jesipodpisana na kwótę 545.639 zł. Następuje rownięż zmiana klasYfikacji

dochodów i- cyfr paragrafów w niektórych działach. Przeniesienia budzetowe to

kwota 360.400 z tógo Żso.ooo z inwestycji budowy drogi w Krajnie Zagórze imusi

byc nowy projekt na rok przlrszĘ i pozyskanie środkow z zewnąfrzl, rowntęŻ

zmniejszónió siodków o 40.000 w dziale 853 i zwiększenie wydatków na budowa

,ro*yóh punktow świetlnych 12.500 zł. W nviązku z Ęmi zmianami musi bYĆ

aktualizacj azałącznikow nr 3, 4 i ó do uchwĄ bu&żetowej,

pan Jan Sikora stwierdził, ze skarbnik mogł zaplanować deficyt na 3 mln od Początku
zna temat bo jest skarbnikiem od 2000 roku, odnośnie drogi w Krajnie ZagÓrze

tfumaczenie, zó wykonawca nię da na nią gwarancji jest Śmieszn9, wYkonawca

przystępując do przetargu wpłacił wadium, a zrywając umowę są konsekwencje,

L"a"ńiuórrie*lesttakże wadium. Jeśli wykonawca nie daje gwarancji pociągnąć

go do odpowiediialności jak równiez projektanta, to nie Rada ma takię problemY

iozstrzygic. poparł budowę tej drogi, by kazdy mieszkaniec mógł dojechaĆ do swojej

posesj| i.l.Sti poprzednicy popełnili błąd to zaskarżyć do prokuratury.

irun ór""go." śkiua - przewodniczący Rady Gminy zapytał dlaczego nie bYł Pan tak

troskliwy wcześniej gdy był zlecany projekt, czy był pan tam na miejscu, ProstujemY



błędy ktore zrobiono wcześniej, na 40-1etnim wodociągu miała być robiona droga,

chyba coś nie tak. Lobbował pan tę drogę, ale by mieszkańcy mieli dajazd to nie ta

technologia, nie ma mowy o budowie drogi w tym tęrenie bez odwodnienia, staramy

się myślec gospodarnie, nie chcemy się sądzió, a zrobić to dobrze by służyła

mieszkńcom. W poniedziałek było zebranie na Krajnie Zagórze mieszkńcy zostali

zapoznani ze sprawąbudowy tej drogi.
pani Barbara Wołczyk kierownik Ref. Geodezji Bud.i Infr. stwierdzlła, że gmina nie
jest w stanie zweryfikować kazdego projektu, mamy już problemy z wykonawcą

szkoły w Cedzynie sprawa w sądzie, był problem z projektem na budowę OSP w
Leszóąrnach, ogólnie rzecz biorąc są problemy z projektantami. KPRD wykonawca

tej drogi mówi, że ona spłynie bez odwodnienia, brak oświadczęń zgody pierwotna

wersja-szerokość 5m a jest 3 m, były uwagi do projektu sprawa mijanek, byłY

spotkania z mieszkńcami za poprzedniego wójta, teraz mieszkańcy nie Są

zadowoleni, koszt projektu ok. 10.000 zł.
pan Wojt stwierdził, że wszystko jest wńne, oświetlenie, kanalizacja, szkoĘ droga

dojście do domu rowniez w rwiązku z tym zap3ĄŃ pana Sikory ile pieniędzy dostał

na te d.ogę i gdzie one są budowa drogi na takim podłozu, w takim teręnie bez

odwodnienia, robiona na zgłoszenie to absrrrd, mowi pan, że pana skarzyłem gdzie i
kiedy, całe kadencje płynęły na sądach, mozna by się sądzió ale ile znichwygrano, /

szkoia w Gornie/, niech pan nie buntuje ludzi. Zaprasza na spotkante 23 maja z

projektantem, Rada zatwierdziła 480.000 ń na tę drogę, na papierze, mieszkańcy na

zębraniu wnioskowali by wpłacić je na konto. Nalezy wykonaó dobrze ze sztŃą
budowlaną z dofinansowaniem, bo nie stać nas na wybudowanie kolejnego bubla.
pan Sikora adwoce wójtem nie był i z nikim się nie sądził, oskarza mnię pan, a od

tego jest urząd i ma dziŃaó zgodnie z prawem, jeśli się przeprowadza przetarg to

rowniez zgodnie z procedurami, wybudowaliśmy 4 szkoĘ wcześniej, jeśli coś zle
nob|łto zaskarzyć.

pan radna Dorota Kot zgłasza problem boiska w Górnie, wydana znaczne Środki a na

boisku nie da się grac, gdzie są środki w projekcie uchwały na realizację wnioskÓw z

objazdowego posiedzenia Komisji Oświaty dotyczące tego obiektu, brak osłon na

okna budynku , protokoł z objazdu otrzymń pan wojt.
pan Skiba uczestniczył w objeździe i faktycanie na boisku nie da się graĆ, obiekt nie

spełnia warunkow do prowadzenia zajęc, frzęba zabezpieczyć środki na jego

dokończenie.
Pan skarbnik nadmienił, ze mamy środki w budżecie, być moze wystarczą.

Pan Emil Maclrul wnioskuje o uruchomienie procedury skoro są środki.
pan Wójt _ nieoficjalnie wie, ze był odbior techniczny obrotu w grudniu, nie wie czy

w tyrn roku zostanie uruchomiona procedura /chodzi o środki/, Prosi o

przegłosowanie tego co jest w dzisiejszyrn projekcie uchwały.

i1.oiet t uchwały w sprawie znian w bud:żecie gminy na 2011rok Przedstawił Pan

Grzegorz Skiba.



Rada Gminy w głosowaniu 12 zai3 wstrzymujących podjęła w/w uchwałę,

Uchwała Nr VII/51 l20lI w załączeniu.

2l zmiany w uchwale w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2an,Ża20
przedstawił pan skarbnik Gminy, ktory nadmienił, ze zgodnie z oPinią RIO i
nowęlizacja ustawy o finansach publicznych nie spełniamy do 2014 roku wskaznika

spła§ kre-dytow z-wt.243 ufp, dlatego tez jest koniecznoŚĆ zmian w tej uchwale, juz

by wziąć i"ru, kredyt wydatki inwestycyjne zagrozone muszą byĆ zmienione w

czasie, tó nie znaczy,że nie będąrealizowane, do końca tego roku nic nie zmieniamY,

prognoza jest wydhuona do 2022 roku, było do żaża, a wykaz przedsięwzięÓ

pozóstaje bęz zrnian do 202a roku. Najbardziej chodzi o lata 2012,2014

por".".golne zadania inwesĘcyjne przesuwamy w czasię oczyszczalnia Ściekow Z

ilwoty imln pozostawiu*y nu razię 680 tys ń, zadanie zagrożone na dziŚ bo Poki
co na razie nie ma jeszCze nawet pozwolenia na budowę, budowa kanalizacji

poszczęgolnych miejscowości równiez przesunięta w czasie, bieżące wYdatki

inwestyJyjnó nie zmieniamy.Na koniec 201I roku jest 19.035.195 zł dfugu, w roku

z1l1ju"lest mniejszy 15.318.041 zł. Dalej przedstawił planowane przedsięwzięcia i
prognozę na kolejne lata da ż022 roku.
W dyskusji głos zabrali;
l.pan .udnv Władysław Kowalczyk stwierdził, ze najłatwiej obciąĆ wYdatki na

inwestycjuih, tuk powiedział pan skarbnik, wzrost dochodow o 2,5 mln zł, a Płac o

1,5 mln w porównaniu do 2010 roku, a do 2a22 wnost o I1oń. Od m:ca grudnia

zmieniamy już trzeci raz tę uchwałę, dlatego uwńa, ze nad taką perspektywa

wielo}etnia nalezy się powazrrię zastano\Mió i przedyskutować na komisji.

Zpanwójt nadmienił , z" * takim stanie finansów należŃo zmieniĆ wYdatki na2013

rok, by móc zaciągnąć kredyt na biezące wydatki.
3.pan radny Stanisław Cedro zapytał co z oczyszczalnią ścieków, czY jeŚli będzie

pozytywna opinia w m-cu lipcu, będą środki na jej budowę.

ł.p* radny Jarr Zielonki zapytŃ ozy będą środki na rozpoczęcie budowY

oczyszczalni ściękow po 1 sierpnia, prosi o ich wskazanie.

ean wo.it nadmienił, żę do 31 lipca uzupełniamy raport, ze sfrony Urzędu nie ma

zadnyci zanieclrań, jeśli będzie opinia poąńywna, to budujemy w tym miejscu, jeŚli

nie to wykupujemy grunt i sprawa wTaca od początku,
panl Barb araWołLzyk nadmieniła, że poz5Ąywna opinia pozwoli na wydanie decYzji

o lokalizacji, następnie cała procedrrra przetargowa, a rozpoczęcie budowY Początek
roku przyszłego.
projgi<t uchwały w sprawie zmiarry uchwały w sprawie wieloletniej Prognozy
fininsowej Gminy na lata 2an,2022 przedstawił pan Grzegorz Skiba.

Rada Gmrny * gioro*arriu 8 za 3 głosach przeciw i 3 wstrzymtrjących Podjęła w/w

uchwałę.
Uchwała Nr VIV52 ?an w załączeniu,

6



3/ projekt uchwaĘ w sprawie szczegołowych zasad, sposobu i trybu umarzania,

odraczani a i rozńadanii na raty nalezności pienięnrych GminY GÓrno oraz 1ej

jednostek organizacyjnych, mających charakter cywilnoprawny oraz wskazania

o.gurro* do tego opru*nionych przedstawił pan Paweł Marwicki wicewojt GminY.
poinformował, ze Rada g*irry loi,, *rr"śniej w roku 20a7 podjęła taką uchwałę, ale

w związku z wejściem w życie z dniem 1 stycznia 2010 roku nowej ustawY o

finansach publicznych zachodzi konieczność podjęcia nowej uchwałY. Rada GminY

jest władnu ao okrÓślęnia szczegółolyych zasad i sposobu udzielania ulg, urnarzanla

spłat jak rownięż rozf<ładania na raty nalężrości. Projekt uchwałY bYł PrzesłanY do

akceptacji do Urzędu ochrony Konkurencji i KonsumentÓw i Ministerstwa

Rolnictwa i Rozwoju Wsi.
Rada Gminy w głosowaniu 13 za jednogłośnie podjęła w/w uchwałę.

Uchwała Nr VIV53 Zan w zńączeniu do protokofu,

4l projekt uchwaĘ w sprawie ustalenia wysokości zwrotu kosztów PodroŻY
shźbowych przysługującym radnym i sohysom przedstawił pan Paweł Marwicki,

nadmienił, zó prójet i tój uchwały został przygotowany zgodnię z zalęceniami RIO Po

ostatniej kontroli, jak również z,godnie z art.37 b ustawy o samorządńe gminnYm do

właściwości Radv Gminy na\eży ustalenie zasad na jakich radn5,T n i sohYsom

dokonywany będzie nvrot kosztow podroży. W § 2 projektu uchwały dopisujemy

,, sołtysom ., zazgodąWojta Gminy".
iada Gminy w głosowaniu 14 za jednogłośnie podjęła wlw uchwałę.

Uchwała nr VII/54 Dan.

Ad.5. pan Wojt Gminy ńożył informacj ę z dzińalności w okresie międzysesyjnym,

nadmienił, że okresie od ostatniej sesji wydał IO zarządz,eń. W dniu 10 maja bYł

odbior odcinka drogi łączącego Cedzynę z Wolą Kopcową odcinek 200mb 1asfaltu/,

w tym dniu był równiez na spotkaniu w Urzędzie Marszałkowskim w sPrawie

twoizenia aglomeracji Skorzeszyce z Gmina Bieliny, po odstąlieniu wczeŚniej

Gminy od aglom.ru..1i Łagów. W dniu 1 mają zakończyła się kontrola RIO w jej

podsumo*Ń., .r."..tni."yli przewodniczą cy wszystkich komisji RadY GminY

7dotychcras tego nie prakt}kowanol. W dniu 16 mają odbyło się zebranie wiejskie w

Krajnie Zagorze z treścią protokołu zapoznń radnych,

W dniu g maja Komisja Oświaty dokonała objazdu obiektow sportowych on

uczestniczył w wyj ęździe na stadion w Górnie - sprawa murawY na boisku, temat

poruszany ,ru popir.dniej sesji przez pręzęsa Gks, należy podjąć ręalne działania,

.t .lułuy 
-u"yrt 

u-e opinie od radnych. W dniu dzisiejszym otrzymaliŚmY drugie

pozwolenie na budowę kontenera dla mieszkańców staĘ szkoĘ w Radlinie, która

zgodnie z za|eceniami nadzoru budowlanego przeznaczona jest do rozbiorki,

3 czerwca 2009 roku był nakaz jej opuszczęnta, spra\ryy ciągną się do dziŚ, ale mamY

jttż pozwolenie na budówę koszt 66.000 ż w budzecie jest Zarezerwawane 89.000 zł
j.de" kontener będzie * Śkor".szycach, a dru$ w Radlinie. W niedzięle odbYło się

spotkanie * ..*Lie oSp w Gornie z p. poseł H. Oledzką od ktorej otrzYmaliŚmY



podziękowanie za udostępnienie sali na spotkanie. Otrzymaliśmy Z ZTM
potwierdzenie o zmianie kursow linii nr 43 nawniosek p wiceprzewodniczącego Jana

Zielonka.

Ad.6 i 7. V/ interpelacjach głos zabrali:

1.pani Danuta Sobczyk kięrownik GOPS poinformowała radnych i sohysow o krrrsie

komputerowym skierowanym do mieszkńcow naszej gminy, GOPS rozpoczrt

realizację projektu ,,aktyvizacja społeczno zawodowa osób bezrobotnYch

wspołfinarrro**igo ze środkow unii w ramach programu kapitał ludzki. Bezrobotni

otrzymują nvrot kósztow podroży, , jak rowniez zapewniony poczęstunek i materiały

pomocowe.

ż.pan Banak mieszkaniec m. Radtin poruszył problem korzystania Przez młodzieŻ z

boiska QRLIK /jest sąsiadem tego obiektu/ , w dni wolne od pracy nie ma

mozliwości odpoózynku na swojej posesji, na boisku jest pryństwo, bójki, cPanie

narkotykoq piłka ciągle przelatuje na jego podworko, problem zgłaszń na Policję
/prryniosł na-sesję worek z piłkami ktore ma|ar}y się na jego posesjil. WniosĘe o

zamontowanie ekrarrow i podwyższęrllę ogrodzenia od jego strony.
pan Emil Machul radny z Radlina stwierdził, że nie ma na razie porządku na boisku,

światło świeci się czasami całą noc, bo brak jest animatorów, jest zamontowanY Piłko
chwyt na wysokości 6 m, będzie apelował do wojta o nadzor nad tym obiektem.
pan prze*Ódr.i."ą.y Rady Gminy stwierdził, ze musi być zŃożotty na obiekcie

moniioring, uczestniczyłw objezdzie boisk z komisją Oświaty ogolnie obiekt bardzo

ładny do pozazdroszczenia przez innych, ale musi być osoba odPowiędzialna za

obiekt.
pan paweł Marwicki wicewojt nadmientł, że zgodnie z umową na obiekcie ORLIK
przez 10 lat muszą być zatrudnieni animatorzy odpowiedzialni za obiękt, mamy 2

bsoby chętne zostai ziozony wniosek i od 1 czerwca będą zatrudnieni. W tej chwili

boisko jest zamknięte jesi prowadzona konserwacja obiektu, po przeprowadzonej

kontroli jedne zalecenie do wykonania to posadzenie jeszcze iglakow.
pan Woj1 stwierdził, ze jest dewastacja boiska od strony p. Banaka bYłY skradzionę

dwa przęsła ogrodzenia. W tej chwili po kontroli mamy do wykonania Posadzenie
iglakow l40 sńl,zakup toi-toia, obiekt ma być ogólnodostępny.

3.pan przewodniczący Rady Gminy zapoznń Radę z pismem Dyrekcji SzkołY
podstawowej w Leszczynach dotyczące wystąpienia na poprzedniej sesji radnego

pana AndrĄa Łakomca /pismo w zńączeniul i ustosunkowanie się do jego

wypowiedzi drugie pismo od pana Kołomańskiego o pomówienie go przez radnego

pńa Łakomca, ze jist donosicielem. Pan przewodniczący młroctł uwagę, żę trzeba

waĘć słowa ktore się wypowiada, bo jesteśmy wybrani przez mieszkańcow i mamY

ich reprezęntować piŹedstawiać ich problemy, nie przystoi radnemu takie

zachowanie, nie będziemy dalęj tolerowaó takiego zachowania.



pan Andrzej Łakomięc poinformował Radę, że rozmawiał z panią Dyrektor z

Leszczyn, on chciał tylko by dzieci zLeszczyn i Cedzyny pozostały w gminie bo za

tym idą pieniądze, poprzedni wojt zachęcał przyjeżtżał do szkoĘ a ktoś chciał
ztobió sensacje i poszedł do gazety. Przed sesją był w szkole sprawdzał i zadne

dziecko nie było zapisane, a pani Basia napisała co innego.
pan Emil Machul poinformował, ze on takżejako przewodniczący Komisji Oświaty

otrzymał pismo w tej sprawie, nauczyciele byli obrażeni, rozmawiał w tej sPrawie z
parrią Dyiektor SzkoŁy w Leszcąmach, pan Łakomiec przeprosił grono, on w tej

chwili nie widzi wyolbrzymiania tej sprawy lpatologia to wyraz ktory ma rózne

nlaczenial, a|e naprzysńość uwaga, by wazyć słowa ktore się wypowiada.
pani Barbara Raczyńska zapoanała z pismem które zostało wysłane przęz Wojta do

Dyrekcji Szkoły w Leszczynach po ostafiriej sesji.
pan Wójt stwierdził , że dziś pan Łakomiec wypadł bardzo blado, wszyscy słyszeli,
jest sensacja pana słowa, w obronę pana wziął takze przewodniczący Komisji
oświaty pan Machul, on miał ostatnio telefon od redaktora p. Wiącka, ze wyłączane

są lampy przy posesji p. Łakomca.
Pan Łakomiec stwierdził, ze on sam na bieząco zgłasza wszęlkie awarie oświetlenia

ulicznego.

4. pan czesłaur Dudek mieszkaniec Leszczyny skała stwierdził, ze patologiąjest

wyrzucanie na jego działkę śmieci z sąsiedniej gminy Masłowa /wie kto ba znalazł
dokument z nazwiskięml zgłosił na policję, są to kineskopy, lodowki, to jest

prawdziwa patologia, a dziś oficjalnie zg}asza ten problęm lzostała spisana już
Ódpowiednia notatka słu:żbowa przez pracownika Urzędul, ttzeba coś z tym zrobić a
on wykopię rów by nie było wjazdu na jego działkę,, zgŁasza ponadto poszerzenie o

lm drogi na Skale na długości 40 m .

pan Kierownik ZIJK poinformował, żę w Cedzynie przy oczyszczalni ściekow jest

punkt zbioru zuzytych sprzętow agd.
3.Pan Marian Grzegolec podziękował za załatwienie
Białogońskiej.

sprawy psow od p.

5. pan Emil Machul - zgłasza by na boisku w Gornie posiać trawę, a na nrndę
jesienną nasze rozgrywki przenieśó na inne boisko, prosi o wywiezienie klińca na

d.ogę do gazowni. Zapytał panią kierownik SZOS czy jest prawdą że będą łączone

klasy Iv_v na zajęciach w-f bo miał telefony od nauczycieli w-fu w tej sprawie z
Radlina.Wnioskuje równiez w sprawie zakupu toi-toia i iglaków na boisko w
Radlinie w Radlinie z buóżetu gminy, a nie szkoły bo jest to obiekt ogolnodostępny.

Pani kierownik wyjaśniła sprawę była taka spra\i/a ronlłńarta, ta sugestia wyszła od

niej, w 3 szkołach mozra było tak robić, w ramach oszczędności, ale pozostŃobez
łączeniaklas,
pan Wójt w sprawie boiska w Gornie widzi inną możliwość niż zasugerował pan

Machul, nie musi być wynajmowany inny obiekt na rozgr}rvki, boisko jest

niszczonę przez samych zawodników co drogi dztęń są treningi, a za ławkami jest



praktycznie drugie boisko, należy tam wywieźó zięmi posiać trawy i tam frenowaĆ, a

tej murawie na boisku dać odpocząć, nawieź, wyrównac i uwałować.

6. pan Edward Waldon sohys z Podmąchocic podziękował Wojtowi za prace po

objeździe komisji drog, prosi o zgarnięcie ziemi z mostu i jego pomalowanie,

urrrchomienie hydrantu na górze dla potrzeb strazy i ogrodzenie osadnika.

7 . Pan Stanisław Anioł zgŁasza problem śmieci przy cmentarzu w Leszczynach, jak

równiez kradzieży na cmentaruu zg}asza propozycje założenia szlabanu na drodze
jest to droga gminna, z$asza równiez wstawienie znaku stop przy terenaclr przy

zalewie przy lesie.

8 pani Cecylia Krawczyk sołtys zKtajna Pierwszego podziękowała za remont drogi

Krajno Wymyślona, prosi o remont drogi dojazdowej do pol /wąwózl, jak równiez
załatwienie w ZTM wydłużenia linii nr 47 do Krajna.

9. Pan radny Andrzej Łakomiec zapytń cz! nasza gmina ma podpisana umowę na

wyłapywanie bezpańskich psow. Odp. Tak umowa z OSP Masłow, kosź 6aa zł za 7

psa,

10. Pan Tomasz Tofil sohys z Cedryny podziękował za drogę łączącą Cedzynę z
Wola Kopcową zgłasza zasypanie dziur na odciŃu Maciejec - Dudzik, i naprawę

przepustu przy posesji nr 104.

11. Pani Aneta Dudzik wiceprzewodnicząca Rady Gminy zgłasza wykonanie drogi

koniecznej w zwią3ku z budową obwodnicy w Cedzynie przejście ciąg pieszy pod

mostem Cedzyna - Leszczyny przy zalewie, a jeśli chodzi o boisko zamienne to dają

plac w Cedzynie po starej szkole.

12. Pan Malian Szlufik sołtys zKrajna Zagorze z$asza zamontowanie przepustu na

pętli autobusowej po kanalizacji.
Na wlz interpelacje odpowiedzi udzielił parr V/ójt Gminy.

Ad.8. Po wyczerpaniu się wszystkich punktow porządku obrad sesji pan Grzegorz
Skiba przewodniczący Rady Gminy zarrinfi obrady siodmej sesji Rady Gminy.

/ Na tym protokół zakończono i podpisano,

TM P RZEWo ZĄcY
cóRHoRADY G

Skjba
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